
 
 

 
  
 
 
 

 
 

Bestyrelsesmøde 29.01.24 
Deltagere Isabell, Jannick, Jeanette, Katrine, Maria, Paw, Line 

Referent Line 

Fraværende Bjørn, Tara Luna, Ditte, Frida, Sebastian, Hilda 

 
 
 

Punkt Dagsorden og referat 
1 Godkendelse af nærværende dagsorden og punkter til evt. 

Ref Godkendt 

2 Nyt fra ledelsen. 
- Regnskab 2023 

- Tildeling 2024 
- Personalesituation og børnetal 
- Arbejdet med værdigrundlag og pædagogisk afsæt. 
- Royal run. 
- Pædagogisk dag. 
- Gruppefoto – AUCA foto 

Ref - Regnskab 2023. Line redegjorde for resultatet fra 2023. Vi går ud af 2023 
med et underskud på 385.819 kr. Hvis vi havde fået diverse refusioner ind 
rettidigt var underskuddet endt på 43.625 kr. Enighed om, at det er rigtig 
godt gået og en stor del af indsatsen er personalets fortjeneste. 

- Tildeling 2024. Der er fortsat knas med systemer og tal. På nuværende 
tidspunkt ser det fornuftigt ud. Ledelsen følger det tæt. 

- Personalesituation og børnetal. Bettina er fortsat udlånt til Brumbassen. 

Det forventes at lederstillingen besættes pr. 1. maj. Børnetallet dykker når 
de ældste børn starter i mini FO, men ikke i et omfang der betyder at vi 
skal hverken kapacitetstilpasse eller lukke afdelinger. 

- Arbejdet med værdigrundlag og pædagogisk afsæt. Line orienterede om, 
at vi går i gang med at arbejde med vores værdigrundlag, barnesyn og 
pædagogiske afsæt. Mere info følger. 

- Royal run. Vi afvikler Royal Run sammen med skolen d. 16. maj. Mere info 
følger. 

- Pædagogisk dag. Bestyrelsen bakker op om en pædagogisk fredag hvor 
bestyrelsen  og de øvrige forældre kan overtage pasningen af børnene. Vi 
fortsætter dialogen omkring planlægning. 

- Gruppefoto – AUCA foto. Enighed om at AUCA foto ikke er godt. Maria 
undersøger med Kontrafej. Måske portrætfoto en weekend. Bestyrelsen 

afklarer omfanget. 
- Sebastian har valgt at træde ud af bestyrelsen. 

3 Nyt fra forældrene. 

Ref Vi drøftede overgangen fra vuggestue til børnehave. Vi er optaget af hvordan vi 

kan tilgodese det enkelte barns behov, så det bliver en tryg og god oplevelse. 
Ønske om at sukkerpolitik, madpakkepolitik mm drøftes. På sidste møde aftalte vi 
at Ditte og Maria udarbejdede et inspirationskatalog.  
Forældrene vil gerne lave nogle frivillige arrangementer for de øvrige forældre og 
børn. 

4 Nyt fra personalet. 

Ref I alle husene er vi optagede af brobygning og den kommende mini FO start. 
Der er gang i kompetenceudviklingsforløbene med Tea Thyrre Sørensen. 

5 Forældremøde og valg til bestyrelsen. 

Ref 6. maj. Vi undersøger forskellige muligheder for oplæg. 

6 EVT. 

Ref  
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